



**UNIVERSITATEA DE ȘTIINȚE AGRICOLE ȘI MEDICINĂ VETERINARĂ CLUJ-NAPOCA**

Calea Mănăștur 3-5, 400372, Cluj-Napoca

Tel: 0264-596.384, Fax: 0264-593.792

www.usamvcluj.ro

**TO WHOM IT MAY CONCERN**

**Dear Sir,  
Dear Madam,**

By signing and stamping this document, we certify hereby that Mr. /Mrs. / \_\_\_\_\_, from the University of Agricultural Sciences and Veterinary Medicine of Cluj-Napoca, Romania (www.usamvcluj.ro), was present in your institution for academic purposes and/or attended the scientific event organized by us.

This statement does not involve financial obligations from the organizers.

En signant et tamponnant ce document, nous certifions que M. / Mme \_\_\_\_\_, de l'Université des Sciences Agricoles et de Médecine Vétérinaire de Cluj Napoca, Roumanie, (www.usamvcluj.ro) a été présent dans votre institution pour des raisons académiques / a participé a l'événement scientifique que nous avons organisé.

Cette déclaration n'implique pas de ses obligations financières auprès des organisateurs.

**Host institution / Event Organizer  
Institution d'accueil / Organisateur**

**USAMV STAMP/SCEAU**

USAMV CLUJ hereby certifies that the above-mentioned person came to your institution for academic/scientific reasons.

USAMV Cluj atteste par la presente que la personne susmentionnée vient dans votre institution pour des rasons académiques/scientifiques.

**Thank you very much for your consideration,**

**Yours Sincerely,  
International Relations Department**

*Travel information to fill in by the participant*

*Informations de voyage a complété par le participant/De completat*

Nume \_\_\_\_\_

Data \_\_\_\_\_/ora \_\_\_\_\_ iesirii din Romania

Data \_\_\_\_\_/ora \_\_\_\_\_ intrarii in Romania